
   Eksternt referat 
5. bestyrelsesmøde og Uddannelsesweekend, 8. december - 10. december, GF23-GF24 

Pkt.  Emne  Tid  

 Lørdag  

1 Velkomst ved formanden  
Formanden gennemgår formalia: 

Godkendelse af dagsorden 

• Valg af ordstyrer 

• Valg af referent 

• Valg af stemmetæller 

 

Vi tæller, at vi er stemmeberettigede: 

 

Deltagere:  

Formand for Danske Skoleelever (Laura Drachmann Poulsen) 

Næstformand for Danske Skoleelever (Frederikke Didriksen) 

Næstformand for København (Aksel Justesen) 

Formand for Nordsjælland (Ingrid Rolskov) 

Formand for Østjylland (Nikolai Manggaard) 

Formand for Midtjylland (Lea Pedersen) 

Næstformand for Midtjylland (Merle Plesner) 

Formand for Sydsjælland (Damian Stenander) 

Næstformand for Sydsjælland (Cassandra Nielsen) 

Tillægsmandat for Region Nordjylland (Marie Nielsen) 

Formand for Vendsyssel (Victor Fransen) 

Formand for Fyn (Emma Nielsen) 

Næstformand for Fyn (Aksel Jensen) 

Formand for Københavns Omegn (Carl Clifford) 

Næstformand for Københavns Omegn (Magnus Herrmann) 

Formand for Trekanten (Caroline Hermansen) 

Næstformand for Trekanten (Sara Nielsen) 

Formand for Nordvestsjælland (Benjamin Borg Andersen) 

13.00-13.10 



 

Gæster/Observatører: 

Lokalbestyrelsesmedlem i København (Chloe Courage) 

Lokalbestyrelsesmedlem i København (Rakel Groes) 

Lokalbestyrelsesmedlem i København (Pippi Hyllested) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Københavns Omegn (Thomas Haddad) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Københavns Omegn (Jens Kaare Krog) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Københavns Omegn (Bertram Bjørn) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Trekanten (Liva Kaas) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Sydsjælland (Esther Ishøy) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Himmerland (Daniel Teilhof) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Nordsjælland (Malthe Kairies) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Nordsjælland (Sara Jenny Beckwith) 

Lokalbestyrelsesmedlem i Midtjylland (Kornelius Vestergaard) 
Aktiv i Midtjylland (Sifka Mondrup) 

Aktiv i Midtjylland (Leah Duly) 

Aktiv i Vendsyssel (David Jensen) 

Aktiv i Vendsyssel (Emma Møller) 

 

Der er 18/25 bestyrelsesmedlemmer tilstede, og vi er derfor 

stemmeberettigede. 

 

Dagsordenen skal godkendes. Formandskabet indstiller til flytning af enkelte 

punkter, således at punkterne “Drøftelse om udvalg” og “International Tur” 

rykkes rundt. Bestyrelsen godkender 

Bestyrelsen godkender dagsordenen. 

 

Vi skal have valgt en ordstyrer. Formandskabet indstiller Laura. Laura er valgt 

som ordstyrer. 

 

Vi skal have valgt en referent. Formandskabet indstiller Frederikke. 

Frederikke er valgt som referent. 

 

Vi skal have valgt en stemmetæller. Carl og Sara melder sig begge. 

Bestyrelsen godkender dem som stemmetællere. 

2 Indsupplering til bestyrelsen 
 

13.10-13.20 



Daniel stiller op til bestyrelsen som lokalformand for Himmerland. 
 

Daniel holder en tale om hans motivation. 

 

Daniel er valgt som lokalformand for Himmerland 

15 stemmer for 
0 stemmer imod 
3 stemmer blanke 

 

Liva stiller op som tillægsmandat for region Syddanmark. 

 

Liva holder en tale om hendes motivation. 

 

Liva er valgt som tillægsmandat for region Syddanmark 

16 stemmer for 
1 stemmer imod 
1 stemmer blanke 

 

 

Esther stiller op som tillægsmandat for region Sjælland. 

 

Esther holder en tale om hendes motivation. 

 

Esther er valgt som tillægsmandat for region Sjælland.  

18 stemmer for 
0 stemmer imod 
0 stemmer blanke 

 

 

3 Status på sekretariatet v. næstformand  

Status på frivillige, ansatte og projekter 

 

Frederikke giver status på hvad der sker på sekretariatet. Amalie har sagt op på 

korpset og stopper i det nye år. Jacob Møldrup, som er tidligere 

bestyrelsesmedlem i 19/20, er blevet ansat i kort tid. Han har været her i to 

uger og fortsætter en uge mere. Hjælper til på DMF. 

Vi har startet et projekt med De Anbragtes Vilkår, hvor vi holder kurser ude på 

fire interne skoler. 

13.20-13.35 



Andreas som er ungementor, er blevet ansat på fuldtid på de frivillige som 

Unge- og kulturleder.  

 

Han var før på PengPong, projektet vi havde med Danske Bank, hvilket de nu 

har opsagt. Det betyder at vi ejer rettighederne til det, men vi får heller ikke 

den sidste betaling.  

 

Dog er DMF nu gået i gang igen, og vi har lige så sent som i torsdags fået en 

stor bevilling til DMF fra Novo Nordisk, hvor vi over de næste 5 år har fået 5 

millioner kroner til at kunne udvide vores udvalg af fag med to 

naturvidenskabelige fag – hold og individuelt.  

 

Blandt de frivillige har der været værelsesryk. 

 

Claus, vores politiske chef, har lidt tid af i den næste måned, fordi han skal 

opereres med en ny hofte. 
 

4 Drøftelse om udvalg 

Frederikke gennemgår de tre udvalg nedsat af bestyrelsen; Aktivitetsudvalget, 

Politisk udvalg og hvervningsudvalget. Alle udvalgenes medlemmer bliver 

bedt om at evaluere udvalgene. 

Derefter er mulighed for at blive indsuppleret til udvalgene. 

 

AU: 

Blandt medlemmerne i AU er der en stemning for at det ikke går helt optimalt, 

da der ikke bliver holdt nogle møder. Der er en snak om, hvordan man kan 

gøre det bedre fremover.  

 

I PU har de gode erfaringer med, at supporteren sætter en klar ramme på det 

første møde, og derefter giver udvalgsmedlemmerne mulighed for at tage 

ansvar for det. Det vil de også gerne prøve her. 

 

Medlemmerne er Lea, Merle, Nikolai, Metta og Carl. Jens, Sarah og Chloe 

indsuppleres. 

 

PU: 

I PU bliver der holdt regelmæssige møder, og udvalgsmedlemmerne virker til 

kun at have positive bemærkninger. 
 

Det består af Lea, Lucas, Aksel, Caroline og Pippi. Rakel, Chloe, Damian, 

Magnus, Benjamin og Ingrid bliver indsuppleret. 

 

HU: 

I HU giver medlemmerne udtryk for, at det ikke går særlig godt, da der er 

meget miskommunikation med udvalgssupporteren, og der ikke rigtig bliver 

13.35-14.00 



holdt nogle møder. Der er stemning for, at vi også nu gør det på samme møde, 

der blev aftalt med AU. 

 

Det består af Pippi, Caroline, Magnus, Metta og Aksel. Sarah og Chloe 

indsuppleres. 

5 APV og bestyrelsens rolle som arbejdsgivere v. de frivilliges 

arbejdsmiljørepræsentant 
Nanna, som er de frivilliges arbejdsmiljørepræsentant, er inde og fortælle lidt 

om hendes arbejde samt, hvad bestyrelsens rolle er.  

 

14.00-14.20 

6 International tur 
Frederikke fortæller om planen for International Tur 23/24, hvor turen går til 

Tyskland og Schweiz, i ca. 10 dage over uge 11 og 12. Her skal der tre 

bestyrelsesmedlemmer med, og de har nu muligheden for at søge. Der er 

blevet lavet et ansøgningsskema, som Frederikke gennemgår. 

 

Der er mulighed for spørgsmål, og der snakkes om blandt andet tidspunktet, 

formålet og økonomien. 

 

Frederikke fortæller, at deadline for ansøgninger er den 15. januar og 

gennemgår hvem, der kan ansøge, samt hvad der kigges på ved de forskellige 

ansøgninger. 

 

14.20-14.55 

7 Lukket punkt 
 

14.55-15.40 

8 Lukket punkt 
 

15.40-15.50 

9 Evt. 
 

15.50-16.00 

 


